
Eerste reactie werkgroep onderzoeksrapport BMC: 
  

In mei is in de gemeenteraad een motie aangenomen waarin opgeroepen werd een 

onafhankelijk onderzoek uit te laten voeren naar de onderwijshervorming van LVO van het 

middelbaar onderwijs in Maastricht. Vanuit de gemeenteraad is een werkgroep gevormd om 

dit proces verder te begeleiden. Het onderzoek, uitgevoerd door onderzoeksbureau BMC is 

deze maand afgerond en de resultaten zijn bekend gemaakt. Vervolgens is dit rapport door de 

werkgroep gestuurd naar het LVO en betrokken partijen. Hieronder vindt u een eerste reactie 

van de werkgroep op het rapport.  

 

De werkgroep is tevreden met het opgeleverde rapport van BMC en de resultaten zoals die 

bekend zijn gemaakt. Hoewel uit het rapport is gebleken dat er niet eenduidig één optimaal 

scenario kan worden aangewezen, is ons doel altijd en vooral geweest om een objectief 

onderzoek te hebben, waaruit duidelijk zou worden in hoeverre alternatieven voor de OOM 

plannen mogelijk zijn. Uit de cijfers en analyse, zoals gepresenteerd concludeert de 

werkgroep dat de mate waarin alternatieve scenario's mogelijk zijn, afhangt van de waarde die 

men aan de verschillende onderwijsaspecten hecht en de praktische en financiële keuzes die 

men maakt.  

 

Op basis van de voorspelde krimp en de financiële gevolgen voor de bekostiging van het 

middelbaar onderwijs in de toekomst, zullen er veranderingen in de manier waarop wij ons 

middelbaar onderwijs in de regio vormgeven moeten plaatsvinden. Niks doen is simpelweg 

geen optie. De werkgroep sluit zich volledig bij die conclusie aan. De OOM plannen van het 

LVO bieden een reëel onderwijsscenario voor de toekomst. Uit het onderzoek blijkt echter, 

dat dit zeker niet het enige scenario is, waarop we het middelbaar onderwijs op een 

toekomstbestendige manier vorm kunnen geven.  

 

De werkgroep acht het wenselijk dat in overleg wordt gegaan met het LVO over de 

gepresenteerde resultaten en de op handen zijnde onderwijshervorming. Dit, gebaseerd op de 

uitkomsten van het onderzoek, de visie van een meerderheid van de raad en het 

maatschappelijk debat rondom de OOM plannen. De werkgroep hecht aan een goede relatie 

met LVO en ziet constructieve mogelijkheden om nader tot elkaar te komen in een wederzijds 

streven naar een breed gedragen consensus.  

 

De werkgroep acht het eveneens van groot belang dat ouders, leraren, leerlingen en alle 

overige Maastrichtenaren zich betrokken en gehoord voelen in deze ontwikkeling, die van 

groot belang is voor de stad. De gemeenteraad geeft met de verstrekte opdracht aan BMC en 

het streven naar een constructief overleg met LVO, invulling aan haar rol als 

volksvertegenwoordiging. De werkgroep zal zich de komende periode nader beraden op de 

resultaten en de dialoog zoeken met LVO. Het rapport staat geagendeerd voor de eerste 

stadsronde in januari, waarmee een start kan worden gemaakt met deze dialoog. 

 




